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Protokoll rådet för funktionshinderfrågor

Möte 2021-05-24

Närvarande:
Keity Klynne Löfgren, SRF
Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB
Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm/Epilepsiföreningen i 
Storstockholm
Carin Lemberg, DHR

Frånvarande:
Henrik Sundqvist, Funktionsrätt Stockholm/SDF

I tjänsten: 
Avdelningschef Äldreomsorgen Lena Slotte
Madelen Lyckedal, Socialtjänstavdelningen

15.00–16.00 Katarina Eriksson, tf. avdelningschef Socialtjänstavdelningen

Tidpunkt:
Måndagen den 24 maj 2021
Kl. 14.00- 16.00

Plats: Skypemöte

Berit Magaard                             Eva Söderbärj
                           

                                                                                                                    
Justerare                                                   Justerare

§1. Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes. 

§2. Val av ordförande
Rådet utser Eva Söderbärj till ordförande för rådets majmöte. 

§3. Val av justerare 
Rådet utser Eva Söderbärj och Berit Magaard till justerare.
                                                                                             

§4. Föregående protokoll 

Angående det egna rådets protokoll: 
Förvaltningen klargör information gällande skyddsutrustning, under hela arbetspassen inom säbo 
och hemtjänst används munskydd och visir. Gällande vaccinationsgraden på säbo är det runt 95 
procent av de boende som är vaccinerade. Gällande medarbetare inom verksamheterna finns inga 
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uppgifter om hur stor del andel av alla medarbetare som är vaccinerade. Arbetsgivaren har ingen 
möjlighet att tvinga medarbetare att ta emot vaccin, heller inte att tvinga dem att informera om 
huruvida de vaccinerats eller ej. Förvaltningen arbetar aktivt med att erbjuda alla medarbetare 
vaccin. 

Rådet vill föra till anteckningarna att det borde vara arbetsgivarens ansvar att alla medarbetare 
som arbetar inom omsorgen vaccinerar sig. Alla borde följa folkhälsomyndighetens råd.

Angående KS råd för funktionshinderfrågors protokoll 2021-03-29: 
Rådet framför att det i protokollet framkommer att det skett en minskning av omfattningen av 
insatser enligt LSS. Rådet vill påtala vikten av att detta inte blir en ond cirkel, att pandemin gör att 
personer med funktionsnedsättning får färre insatser/insatser i mindre omfattning än tidigare. 

Angående pensionärsrådets protokoll: 
Rådet har inget att tillägga.

Angående stadsdelsnämndens protokoll:
Rådet har inget att tillägga. 

Angående årsrapport funktionshinderinspektörerna 2020:
Rådet har inte att tillägga. 

§5. Tillgänglighet till lokaler och handlingar
Rådet påtalar att Skype inte är tillgänglig. Det är inte möjligt för rådets alla medlemmar att delta 
på lika villkor. 

§6. Balanslistan
Rådet önskar besök från lokalpolisen på Kungsholmen. De önskar information om trygghet och 
lokalpolisens uppdrag. 
Rådet önskar att trygghetsjouren besöker rådets möte för att informerar om sin verksamhet. 
Nästa träffa med presidiet önskas i april 2022. 

§7. Svar på frågor från föregående möte

Tidskriften Äldre i centrum
Förvaltningen meddelar att tidskriften Äldre i centrum skickas till pensionärsrådet utifrån att de 
bevakar äldrefrågor. Tidskriften kostar pengar och förvaltningen har beslutat att den inte kommer 
att skickas till rådet för funktionshinderfrågor.

Översyn av råden för funktionshinderfrågor
Förvaltningen informerar om att översynen ännu inte kommit på remiss till stadsdelsförvaltningen. 
Rådet medlemmar har fått översynen skickade till sig genom sina organisationer. 

§8. Information från stadsdelsförvaltningen    
Förvaltningen informerar om att äldreomsorgen har skapat en broschyr om äldreomsorgen på 
Kungsholmen, denna kommer att skickas ut till alla äldre över 70 år på Kungsholmen

Rekryteringen fortsätter för tjänsterna inom äldreomsorgen. 

Verksamhetsberättelse 2020 – Katarina Eriksson, tf. avdelningschef
Presentation bifogas.
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§9. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 29 april 2021

 
MEDBORGARFÖRSLAG

Basketplan
Rådet har inget att tillägga

Gångvägen längs Kristineberg 
Rådet önskar inte en grusgång, det försvårar framkomligheten 

Medborgarförslag om alkoholförbud
Kronobergsparken KUNG 2020/487
Rådet framför att det bör vara alkoholförbud i parken dygnet runt.

Medborgarförslag om isvak
KUNG 2021/116
Rådet håller med förvaltningen i svaret. 

Medborgarförslag om parkstädning
KUNG 2021/132
Rådet föreslår att det skulle vara en bra uppgift för feriearbetare, kanske särskilt unga med 
funktionsnedsättningar. 

ALLMÄNNA ÄRENDEN

Tertialrapport 1
KUNG 2021/156
Rådet frågar om planera kring fritidsgården för barn med funktionsnedsättningar. Förvaltningen 
informerar om att det under 2021 planeras inför detta. Återkommer med mer information. 

Åtgärder för att öka tryggheten i Primusområdet
KUNG 2021/107
Rådet önskar information om hur det ser ut med bostäder för personer, om det är några sådana 
planerade i Primus området. Förvaltningen återkommer i frågan. 

Skrivelse om attraktiv arbetsgivare
KUNG 2021/84
Rådet frågar om hur många anställda som finns i förvaltningen, svaret är cirka 1200 personer. 

Ej verkställda beslut kv. 1 2021
KUNG 2021/199
Rådet har inget att tillägga.

Delegationsordningen
KUNG 2021/94
Rådet har inget att tillägga. 

REMISSER

Remiss om serveringstillstånd Mischmasch
KUNG 2021/207
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Rådet framför att det inte är beskrivet huruvida verksamheten är tillgänglig eller ej. Rådet känner 
till lokalen och vet att den inte alls är tillgänglig för personer med funktionsnedsättningar. 

Remiss om serveringstillstånd på Bastard Burgers
Sankt Eriksgatan
KUNG 2021/166
Rådet framför det framkommer i svaret huruvida restaurangen är tillgänglig. Det framkommer att 
det är tillgängligt utomhus. Dock är framkomligheten begränsad inomhus.

Remiss om serveringstillstånd på Restaurang Nära
KUNG 2021/193
Rådet framför att det inte är beskrivet huruvida verksamheten är tillgänglig eller ej. Rådet känner 
till lokalen och vet att den inte alls är tillgänglig för personer med funktionsnedsättningar. Vidare 
framför rådet att området ur trygghetssynpunkt inte känns lämpligt för ytterligare en restaurang 
med serveringstillstånd. 

§10. Inkomna skrivelser, inbjudningar mm till rådet  
Inget ankommet

§11. Övriga frågor

Rådet informerar om ”digitalhjälpen” för äldre från Post och Telestyrelsen PTS, det är ett mycket 
bra hjälpmedel kring digitala frågor. 

https://www.pts.se/sv/digitalhjalpen/

§12. Frågor till nästa möte

Rådet ställer frågan om vilken referensgrupp Stockholms stad har anlitat gällande tillgänglighet på 
stadens hemsida. Madelen undersöker saken och återkommer.

Nästa möte 14/6 kl. 13-16 Skypemöte
  
Mötestider 2021
14/6 kl. 13-16
23/8 kl. 13-16
27/9 kl. 13-16
25/10 kl. 13-16
22/11 kl. 13-16
13/12 kl. 13-16
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